
 
Torsdag d. 18. juni 2024 klokken 18.00 - 21:00 
STED: Stines kontor 
 
Inviterede:  
Mie Ihlermann Rasmussen, Stine Andersen, Jesper Gleitze, Ditte-Lene Paustian, Marie Louise Jagd Hoff, Christina 
Krogh Nikolajsen, Louise Mie Grahn Andersen, Philip Hjemsted Stougaard, Luca Nøhr, Mia Than West, Maj-Britt 
Højgard, Shila Høeg 
 
Til stede:  
 
Gæster:  
 
Fraværende: Luca Nøhr 
Afbud: 
Mødeleder: Mie Ihlermann Rasmussen  
Referent: Shila 
 
HUSK:  
17.00-17.30: Årsberetning fra formanden  
17.35-17.50: Valg af formand og næstformand til kommende skoleår   
 
Vi starter bestyrelsesmødet med at spise kl 18.00 😊 
 

Punkt Referat  
Sag 106/ MIR 
Godkendelse af referat fra d. 30.5   

Mg Godkendt 
 

Sag 107 / MIR  
Status på skolebestyrelsesvalget 

Louise er blevet genvalgt som 1. suppleant og Anders er valgt ind 
som 2. suppleant 
Karen er valgt ind og Janni er valgt som næstformand og 
Mie er genvalg som formand. Tillykke til alle. 

Sag 108 / MIR  
 Nyt fra elevrådet 

- Fensmark 
- Toksværd 

Hærværk – der har ikke været udeordning siden april. Toiletterne 
lugter meget. 
Der er kommet borde-bænkesæt og der kommer stangtennis. 
Udskoling har fået en fodboldbane bag Ny. 
Når der er fastelavn på Ny, så vil udskolingen gerne på tur. 
Eleverne skal stå for turen. 
 
Sidste skoledag skal der være postløb. 
 
Der spises morgenmad og ryddes op i klasserne på sidste 
skoledag.  
 

Sag 109 / SH 
Økonomiopfølgning 

- Status på indeværende skoleår  
- Kommende skoleår 

Stine og Shila fortalte om skoles økonomi, som stadig ser ganske 
fornuftig ud. Vi kommer ud med et lille overskud. 
SFO´en kommer ud med et lille underskud, da vi har brug for flere 
ressourcer i førskolen. Men alt i alt, et lille overskud😊 

 
 

Sag 110 / MIR / Beslutning 
Værdigrundlag og Samværs – og 
ordensregler for Holmegaardskolen 

- Kan revideringen godkendes og 
sendes i høring efter ferien?  

Bilag 

Side 1: Der er opbakning til ledelsen lille indskydelse på første side 
og værdigrundlaget kan sendes høring efter sommerferien i 
klasse- og elevråd 
 
Side 2: Små rettelser og hermed klar til at komme i høring efter 
sommerferien i klasse- og elevråd. 

Sag 111 / MIR  
Principper 

- Hvilke skal revideres i kommende 
skoleår  

Forslag til, at de principper, som SB have bestemt sig for, der 
skulle kigges på, men ikke er nået, skal revideres i kommende 
skoleår.  
 
Kigge på Principper for skole - hjem - samarbejdet.  
 
Alle principper bliver kigget igennem så alt bliver ens mht. 
skrifttype, farve m.m. 
 
Kigge på de principper, som ikke er blevet revideret før 2020. 



 
Principper for alkohol skal ses på. Måske energidrik skal være med 
på. 
 
Alle principper på hjemmesiden skal kigges igennem, der ligger 
nogen som er forældet.  
  

Sag 112 / MIR 
Forældremøder til kommende skoleår 

- Hvem deltager  

- Hvilke punkter skal med  

 
 
  

øøøøøøSB´s kigger deres kalender igennem og ser hvornår de kan 
deltage i forældremøderne.  
 
På 0., 4. og 7. årgang kommer der skolebestyrelsesrepræsentant 
til.  
 
Måske der kan tages et princip med, som f.eks. er i høring.  
 
Louise, Christina, Mia og Mie tager til forældremøderne.  
  

Sag 113 / MIR 
Bordet rundt 

• Medlemmer 

• Medarbejdere 

• Ledelsen:  

• Formanden: (Orientering vedr. 
Legeplads TO, orientering om 
trafikudvalg) 

  

Digitale strategi – hvor er Holmegaardskolen henne? 
Måske der ligger noget helt overordnet. 
 
Der skal screenes for elever med høj IQ fra næste skoleår, 
hvordan foregår det? 
 
Ros til valgfagslærerne – det har været en god proces at gå op til 
prøven for 8.klasserne.  
 
Sidste skoledag for 6. klasserne i TO, det glæder de sig til.  
 
Skolepatruljen har været i Tivoli.  
 
0.kl har cyklet fra TO til FE og det gik super godt.  
 
Der arbejdes i H-klassen i TO med at få hjernen og kroppen til at 
arbejde sammen. De har rykket sig rigtig meget. 
 
Trivselsmålingen – hvordan går det med den – opfølgning på den.  
 
Der opfordres til at personalet kigger på retningslinjerne.  
 
Der er stadig meget morgentrafik og der er en oplevelse af, at 
skolepatruljen er for tøvende overfor bilerne. Det er en lærer som 
oplærer skolepatruljen. Stine snakker med læreren. 
 
Hækkene på skolens område er meget høje.  
 
V-MED mødet i dag, der er god stemning på hele skolen, det er 
dejligt. 
 
Prøverne er meget blandet, helt fra bunden til toppen. 
 
Skemaerne er kommet ud. Elevernes kommer først ud i næste 
uge. 
 
Der er 2 ledige stillingerne pt. til udskolingen og der er ansøgere til 
stillingen. Og der er opslået en trivselspædagog i dag. 
 
Center for ejendomme, vores driftsleder hedder Henrik og kommer 
og hilser på i morgen på vores møde. 
 
I administrationen er der 1½ sygemeldt og det er mega træls. 
 
Vi søger en barselsvikar for Erika. 
 
Der har ikke været en opsigelse på NY i dette skoleår, det er vildt. 
 
Stine og Mie er ved at lave en personalehåndbog – det bliver godt. 
 
Der kommer en legeplads på TO, de starter i efteråret. 



Trafikudvalget træder i karakter i det nye skoleår. 
 
SB har været til møde med BUU og de har glemt at indkalde SB til 
møderne. Det er der rettet op på nu. 
 
Mie er glad for sin formandspost og glad for den massive støtte 
hun får fra SB – tak for tilliden.  
 
Tak for dette skoleår – vi ses den 15. august 
 
 
 
 

 
 
Punkter til kommende møder  

 
 

• Drøftelse af Regeringens udspil vedr. styrkelse af SB. 

• Årshjul, Mie og Stine laver udkast til drøftelse på 
kommende møde 

• Skolen i bevægelse – Nye tiltag i 2024/2025 

• Opfølgning på legeplads Toksværd 

• Opfølgning på trafikudvalget, parkeringspladser  
 


